

---

THE WILDLIFE ACT  
(C.C.S.M. c. W130)

**Hunting Areas and Zones Regulation,  
amendment**

---

Regulation 61/2016  
Registered March 11, 2016

**Manitoba Regulation 220/86 amended**

**1** *The Hunting Areas and Zones Regulation, Manitoba Regulation 220/86, is amended by this regulation.*

**2** **The description of Area 17 in section 1 is replaced with the following:**

Area 17

The areas set out in Plan No. 20569 filed in the office of the Director of Surveys at Winnipeg that are contained within the area marked "GAME HUNTING AREA 17".

---

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE  
(c. W130 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les zones de chasse**

---

Règlement 61/2016  
Date d'enregistrement : le 11 mars 2016

**Modification du R.M. 220/86**

**1** **Le présent règlement modifie le Règlement sur les zones de chasse, R.M. 220/86.**

**2** **La description de la zone 17 figurant à l'article 1 est remplacée par ce qui suit :**

Zone 17

Les zones qui sont indiquées sur le plan n° 20569 déposé au Bureau du directeur des Levés à Winnipeg et qui sont comprises dans la zone nommée « ZONE DE CHASSE AU GIBIER 17 ».

**3 The following is added after the description of Area 17A in section 1:**

Area 17B

The areas set out in Plan No. 20569 filed in the office of the Director of Surveys at Winnipeg that are contained within the area marked "GAME HUNTING AREA 17B".

**3 Il est ajouté, après la description de la zone 17A figurant à l'article 1, ce qui suit :**

Zone 17B

Les zones qui sont indiquées sur le plan n° 20569 déposé au Bureau du directeur des Levés à Winnipeg et qui sont comprises dans la zone nommée « ZONE DE CHASSE AU GIBIER 17B ».